
Kernraad

VERSLAG

Vergadering van 3 maart 2010

Aanwezig: Mattia, Jorien, Thomas, Vinnie, Michaël, Vincent

De vergadering wordt geopend om 12u30.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd.

Goedkeuring verslag

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd.

Mededelingen

• Mattia gaat donderdag bij professor Bollé horen of we onze gasflessen ergens in de D kunnen stockeren.

• Donderdag is de laatste dag van iCare, iedereen die nog wil meedoen moet dan de kans grijpen.

Voorbije activiteiten

Travestietenbar Er was niet zoveel volk maar er zijn wel mensen lang gebleven. Er was eigenlijk niemand in
thema. Verkleedbars zijn er gewoon wat aan het uitgroeien.

Squadrock Het was globaal in orde. Er was minder volk dan gedacht en er waren wat kleine problemen, bijvoorbeeld
met de PA. De terugbetaling van de shiften moet nog geregeld worden, dit komt in orde. Meer details zijn
te vinden op de docuwiki, op de PV zal dit in iets meer details besproken worden.

Scientica lezingenreeks We hoorden dat er ongeveer 15 man was op de lezing van Filip Meersman.

Jazz op zondag Er was 4 man van cultuur, 4 man niet van cultuur en dan zijn er nog 3 mensen gekomen toen
het net afgelopen was. Een opkomst zoals te verwachten was voor deze soort activiteit. Het was een leuk
groepje, de sfeer zat goed en iedereen vond het wel plezant. Het was voor de rest enorm druk in het Stuk,
waardoor sommige laatkomers ons moeilijk vonden. Omdat er nog geld over was van de fotozoektocht, heeft
Cultuur op kaasjes getrakteerd (voor iedereen die op tijd was). Het was dus een geslaagde avond, zeker voor
herhaling vatbaar vermits we er geen werk aan hebben.

Filmavond Bij de eerste film zat de living ongeveer vol, bij de tweede was er nog 6 man. De mensen vonden de
films wel leuk. Het valt op dat een filmavond in het begin van het semester beter werkt dan op het einde
van het semester. Op voorhand waren er weer enkele problemen met de boxen, maar uiteindelijk zijn de
witte boxjes van Wina gebruikt. Die boxen zijn goed genoeg en zouden eigenlijk altijd voor een filmavond
kunnen gebruikt worden. Er was geen shift voor de afwas, Hanne heeft dit dan de dag erna gedaan. Dit
kwam door een miscommunicatie met de gang.
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Basket We hebben niemand van cultuur gehoord die naar de basketwedstrijd geweest is. We willen nogmaals
opmerken dat we het raar vinden dat het zo moeilijk is om een veldje te reserveren.

Ontbijteetstandje Bijna alles is op, er is nog een kom grapefruitsalad over maar die gaan we donderdag nog
proberen te verkopen. De koffie sprak minder aan dan gedacht maar dit is niet zo erg. De opruim is vroeger
gebeurd omdat alles al op was om 14u. Er zijn wat dingen misgelopen bij de opruim, de bolderkar stond
buiten met gerief en kassa er nog in. Uiteindelijk heeft Mariën ervoor gezorgd dat deze in de kelder kwam
te staan maar daarmee stond alles nog niet op zijn plaats. Volgende keer is het een goed idee om langer
op voorhand de microgolf aan te vragen, of andere dingen die we van de gang lenen. Misschien is het een
goed idee om nieuwe vuurtjes te kopen voor Wina, want het is zeer onhandig om die steeds van Charlotte
te lenen. Misschien willen we wel betere kwaliteit dan onze vorige vuurtjes. Jorien gaat op zoek naar wat
voorstellen voor op de PV.

Hiphop Er was niet zoveel volk, de 2 lesgevers (Els en Line) en dan nog een vijftal leden. De mensen die er waren
vonden het wel leuk. Hiphop is waarschijnlijk een hogere drempel dan bijvoorbeeld volksdans.

Komende activiteiten

Cultuurbar Er zijn 100 gratis consumpties. Het kan misschien nut hebben kleine affiches te maken voor bars zoals
we vorig jaar deden? We moeten in het oog houden hoeveel volk er op de bar komt, als blijkt dat er opnieuw
niet bijzonder veel mensen zijn (terwijl er deze week geen echt grote avondactiviteiten waren) kunnen we
eventueel proberen meer acties te doen om mensen te lokken.

Eetstandje De friteuse van de gang zal gebruikt worden. Die van Dorien wordt misschien ook gevraagd. Dat
moet dan natuurlijk wel geregeld worden met Jerre of Dorien.

Scientica lezingenreeks We zouden er graag met wat volk zijn, het zal wel interessant zijn. Misschien moeten
we meer reclame maken op Facebook voor dit soort dingen?

Wina Massacantus Waarschijnlijk zullen er geen schachten zijn, dan zal Mariën bier moeten ronddragen. We
gaan ons dus amuseren. Verder verwacht cantus een twintigtal man.

Casino-avond Bram Luyten verhuurt zijn pokerspullen niet meer. Tafels huren bij VTK kost 2 euro per persoon
die naar het evenement komt. We moeten oppassen met inkom vragen wegens de wet op kansspelen, maar
blijkbaar mogen we wel inkom vragen om onze kosten te dekken zoals in dit geval. We willen het nu niet
doen omdat we niet enkel poker spelen en het nogal last-minute geweten is. Dit is wel spijtig voor de
begroting van de activiteit, er wordt nog gekeken of het nodig is om ergens anders te besparen.

Proffentap Het is geen top-100 bar. De proffen zijn woensdagmorgen gecontacteerd ter herinnering, we hopen
dat er geen van hen nu afzegt. Normaal komt er een drietal proffen. Thomas contacteert Peter Lievens nog
eens. Iedereen moet zo vroeg mogelijk komen, de proffen gaan ten laatste tot 12u blijven. De oproep om
vroeg te komen mag zeker in het tekstje komen. Hopelijk zal het Taipantoernooi van Toon plaatsvinden net
voor de bar zodat er toch wel wat volk is van in het begin.

Betoging financiering hoger onderwijs

Het is niet meer dan logisch dat we ons hier achter scharen, de LOKO-AV staat er ook achter. De vraag is nog
of we ons er actief voor moeten inzetten. We laten dit door LOKO doen, zelf steunen we het standpunt maar we
gaan oncreet geen actie ondernemen.
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Varia

• Er is nog steeds geen evaluatie van de 24urenloop. Dit is best wel belangrijk naar volgende jaren toe en het
is eigenlijk al te laat om dit nog goed te doen.

• Thomas heeft 2 verlengkabels van Wega gekocht voor 40 euro.

• Er staat een kassa voor het galabal op de gang. Kaarten kosten 10 euro, Vinnie schrijft een tekstje in de
winagenda en op de site. Er moet duidelijk aangeduid worden welke kaarten verkocht worden.

• Medica organiseert het initiatief ’Geef om haar’ dat vrouwen met kanker steunt. Ze gaan op 11 maart in
Alma 2 een aantal kappers zetten om haar in te zamelen, om pruiken van te maken. Ze hebben ons gevraagd
om alle studenten te mailen, we zullen het wel gewoon in de winagenda zetten.

• We hebben bijna alle foto’s van de naaktkalender ondertussen. Charlotte ging mailen naar Zwart op Wit om
de offerte na te vragen. We zullen een inschrijfmodule op de site zetten en reclame maken via Facebook.
Hopelijk kunnen we ook Veto strikken.

• Er is een overlast aan tekstjes op de site, dingen geraken zoek. Misschien moeten we een iets ander systeem
hebben? Vooral voor de vaste of langdurende dingen met inschrijvingen (weekend, naaktkalender, wiskunde-
olympiade) moet een oplossing gevonden worden. Deze items moeten wel zichtbaar zijn maar niet de plaats
van de andere tekstjes innemen. Vincent zit hier achter.

Voorbereiding agenda PV

• Goedkeuring agenda - A

• Goedkeuring verslag - A

• Actiepunten - A

• Mededelingen - A

• Voorbije activiteiten - B

– Plan Achterban

– Plakdagen fotoboek

– Travestietenbar

– Squadrock

– Jazz op zondag

– Filmavond

– Ontbijteetstandje

– Hiphop

– Cultuurbar

– Eetstandje

– Scientica lezingenreeks

– Wina Massacantus

• Komende activiteiten - B

– Casino-avond

– Proffentap
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– Bedrijvendag der wetenschappen

– Kroegentocht

– Ruimtebar

– Infodag wetenschappen

• Investeringen: vuurtjes - C

• Varia - B

• Actiepunten - A

De vergadering wordt gesloten om 13u14.

Vincent Verhoeven (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op 10 maart om 12u30 in de Winagang.
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